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§ 1  Godkännande av dagordningen, val av justerare, 

anmälan av protokollet från förra sammanträdet 

Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av ordföranden 

och vice ordföranden, alternativt ersättare genom e-post. Det 

anmäls sedan vid stadsdelsnämndens kommande sammanträde. 

 

Protokollet från rådets sammanträde den 10 oktober 2019 

anmäldes och lades till handlingarna.  

 

§ 2  Presentation av det framtida Telestaden 

Stadsbyggnadskontoret visade en modell om detaljplaneförslaget 

för de nya stadsdelarna Telestaden, fastigheten Burmanstorp 1, 

samt Karlsviks strand, fastigheten Farsta 2:1.  

Stadsdelsnämnden har de båda detaljplanerna som remissärenden 

vid stadsdelsnämndens möte i december. 

 

§ 3  Genomförd studie gällande förvaltningens 

uppföljning av lokal näringslivsservice, samt 

lokaliseringsfördelar för Larsboda verksamhetsområde  

Kseniia Zlygosteva föredrog genomförd studie med företag från 

olika branscher och verksamhetsområden i Farsta 

stadsdelsområde.  

Se bilaga, powerpointpresentation. 

Rådet tackade för en mycket väl genomförd studie och bra 

presentation, samt med ett medskick till förvaltningen att föredra 

studien för Stockholm Business Region(SBR). 

Rapporten i sin helhet kan beställas av 

stadsutvecklingsavdelningen, Thomas Kultti. 

 

§ 4  Tider för rådets möten 

Lars Bäck (V) har aktualiserat frågan hur rådet framöver ska hitta 

lämpliga mötestider. Rådet tar upp frågan då hela rådet är samlat 

i annat forum och återkopplar till förvaltningen med förslag på 

tider för 2020. 
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§ 5  Avslutning av året med företagarföreningar 

Rådet önskar att förvaltningen undersöker om de lokala 

företagarföreningarna har möjlighet att i enklare form träffa rådet 

för en återblick av året 2019.  

Förvaltningen meddelar i så fall rådets medlemmar som i mån av 

tid, enskilt kan representera rådet vid någon eventuell träff med 

företagarföreningarna. 

 

 

§ 6.  Övriga frågor  

Inga övriga frågor 

 

 

§ 7  Nästa sammanträde  

Mötet beslutar att skjuta det planerade decembermötet över 

årsskiftet då rådets medlemmar är uppbokade under hela 

december månad. 

 

§ 8  Sammanträdet avslutas 

Ordföranden Lars Jilmstad tackar rådet och förvaltningen för ett 

gott arbete och avslutade sammanträdet. 


